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Abstract (en)
[origin: US4468843A] A device is provided formed by a case which contains, on each side of a ball for retaining the coupling member of the belt, two
spring-loaded sliding keys cooperating alternately with the ball so that the retreat of one against the action of its spring allows the automatic advance
of the other one either for locking said ball in the coupling member of said belt during penetration of this member into the case, or for releasing said
coupling member and automatically ejecting same, depending on the key which is moved back against the action of its spring.

Abstract (fr)
Le dispositif est constitué par un boîtier 1 qui contient, de part et d'autre d'une bille 7 destinée à retenir l'organe d'accrochage 4 de la sangle, deux
clavettes coulissantes à ressort 8-13 coopérant alternativement avec la bille de façon que le retrait de l'une contre l'action de son ressort permette
l'avance automatique de l'autre soit pour encliqueter la bille 7 dans l'organe d'accrochage 4 de la sangle lors de la pénétration de cet organe dans
le boîtier, soit pour assurer la libération de l'organe d'accrochage et son éjection automatique, selon la clavette qui est déplacée en retrait contre
l'action de son ressort.
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